

Mødereferat HARK



Mødeindkalder:	Morten Mikkelsen
Deltagere:	Morten Mikkelsen, Josefine Gade, Jeanette Olesen og Anne-Mette Simonsen
Afbud:	Christian Islev-Andresen, Peter Glans og Rikke Buhl-Christensen
Mødetype:	Bestyrelsesmøde
Mødedato:	Den 1. september 2016 kl. 19.00
Mødested:	Rytterstuen
Mødeleder:	Morten Mikkelsen
Referent:	Anne-Mette Simonsen
Næste møde:	Den 6. oktober 2016 kl. 19.00

Godkendelse af referat: Punktet blev udskudt til næste møde.

Nyt fra formanden: Der er startet en ny person, som skal udføre samfundstjeneste. Han deltog i arbejdsweekenden og kommer igen bl.a. til det kommende stævne.

Morten er blevet spurgt, om klubben i lighed med tidligere år vil støtte et hold til distriktsmesterskab i spring. Der var enighed om at sige ja til dette.

Det blev drøftet, om der fast skal være en hjælper til undervisningen tirsdag og torsdag, hvor der er mange ny elevryttere. Josefine laver et opslag til juniorudvalget.

Morten har undersøgt bevillingen fra EnergiNet, men der er fortsat punkter, der kræver nærmere afklaring.

Morten fremlagde budget for halbyggeriet, samt ordrebekræftelse fra leverandør af en ny hal (Bundgaard byg). Der var enighed i bestyrelsen om at acceptere og underskrive ordrebekræftelsen, med små tilrettelser, således at leverandøren kunne placere ordre på bl.a. stålspær som har lang leveringstid.

Karin kom og redegjorde for de 3 tilbud, hun har indhentet på halbund.

Kassereren: Intet nyt.

Partsudvalget: Det går stille og roligt fremad med både Tai og Flicka, mens Perle desværre stadig ikke er rengående.

Undervisningsudvalget: Der har været to opsigelser blandt de nye elever, men pladserne er allerede besat igen. Der er pt. 3 på venteliste.

Der vil snarest blive afholdt et undervisermøde.

Ditte har udlånt sin pony, Musse, til klubben.

Papaya har haft smed og er nu klar til handelsundersøgelse igen.

Jeanette var sammen med nogle piger ude at prøve en pony i går, og den virkede umiddelbart lovende.

En af "ponymødrene", Berit, har taget initiativ til, at vi sælger lodder for Diabetesforeningen.
Der var enighed om at sige ja til dette, da Berit har lovet at være tovholder. Overskuddet fra salget skal gå til køb af udstyr til ponyerne.

Jeanette er blevet spurgt, om én af parterne må tage en elevpony med til springundervisning hos Jill.
Det blev efter drøftelse besluttet, at springundervisning for elevponyerne skal foregå i klubben.
Parterne er velkomne til at spørge Jill, om hun vil komme hertil.
Der var enighed om, at der bør arbejdes på at kunne tilbyde fast springundervisning i klubbens regi.

Juniorudvalget: Intet nyt.

Stævneudvalget: Der afholdes distriktsstævne i den kommende weekend.
Der er pt. 56 starter lørdag og 64 søndag.
Der mangler en del hjælpere.

Anlægsudvalget: Udendørscafeteriet blev stort set væltet i løbet af arbejdsweekenden.
Peter Glans kontakter en tømrer og indhenter et overslag på bygning af et nyt halvtag.

Webudvalg: Christian har via mail oplyst, at han nu har overflyttet alle medlemmer til Conventus.

Han har fået de nødvendige oplysninger fra Nets, så betalingsløsningen kan etableres.

Referater fra bestyrelsesmøderne er blevet lagt på hjemmesiden.

Kalender og nyheder er blevet opdateret.

Der er desuden udsendt et nyhedsbrev.

Sponsorudvalget: Intet nyt.

Evt. Ingen punkter.